

IMPORTANT: Please read this manual carefully before assembly and save it for reference.

The quick stand is extremely easy to use. By following the basic procedures listed below you will have a trouble-free Christmas with your Christmas tree. The quick stand can be used for trees with a maximum height of 11' 5" (3.5 m) and with a maximum trunk diameter of 5 5/8" (14.4 cm). Securely holds tree up to 110lbs (49.9 kg) in weight. The stand is only suitable for indoor use. The insertion of the tree and the handling of the stand should only be carried out by adults. The Christmas tree must be cut horizontally (square cut) and 12" (30 cm) of the lower part of the trunk must be clean of branches before insertion into the stand.

The stand should be placed on a protective floor covering.

CAUTION: The spring holders are fitted with protective caps in order to prevent injury from the sharp edges of the spring. These protection caps must be removed before you start using the stand. If the fastening device is not in the START position, the spring holders must be tilted inwards, and together with the movable ring (to which they are connected) be turned clockwise, until they are in the START position. In handling the spring holders make sure only to touch the plastic part to avoid injury.

START POSITION



ASSEMBLY:

1. Before you insert the tree make sure that the fastening device is placed in the START position – as illustrated.
2. Insert the tree into the stand until just above the spike, which is placed in the bottom of the water reservoir.
3. Adjust the vertical position of the tree. Raise the tree 1 to 1 1/2" (3 to 4 cm).
4. Push the tree forcefully into the quick stand, thus ensuring that the spike penetrates the base of the tree trunk.
5. After erecting the Christmas tree fill up the water reservoir. The reservoir will hold up to 1.58 gal (6 L) of water. Fill regularly to ensure that your tree stays fresh over the festive period. Should you overfill the water reservoir any excess water will spill into the water trench at the base of the stand.

REMOVAL



REMOVAL:

1. After Christmas, removing the stand is a very simple procedure. Hold the tree with one hand, place your foot on the groove at the base of the stand as shown in the illustration. Turn the tree counter-clockwise as indicated by the arrow (OPEN). This will release the fastening springs from the tree. You can now simply remove the tree from the stand by lifting vertically.
2. The stand can be cleaned by simply using a mild household detergent.

⚠ WARNING: STAND HAS SHARP BLADES. HANDLE WITH CARE AND KEEP OUT OF THE REACH OF CHILDREN. DO NOT PICK UP BY THE BLADES. WHEN NOT IN USE, STORE IN A SAFE PLACE. IMPROPER USE OR CONTACT MAY RESULT IN INJURY. IF BLADE JAMS WHILE ADJUSTING, USE EXTREME CAUTION WHEN DISLODGING IT. DO NOT USE IF DAMAGED, BROKEN OR BLADES ARE LOOSE.

Caution

Warranty

This product carries a three (3) year warranty against defects in workmanship and materials. Noma Canada agrees to replace a defective product, within the stated warranty period, when returned to the place of purchase with proof of purchase. This product is not guaranteed against wear or breakage due to misuse and/or abuse.



Support D'arbre À Montage Rapide

N° de modèle : 151-6233-0 | Communiquez avec nous au : 1 866 827-4985

Guide d'utilisation
Conçu uniquement pour une utilisation à l'intérieur
Conservez le carton d'emballage aux fins de rangement.

IMPORTANT: Veuillez lire attentivement le présent guide avant l'assemblage et conservez-le aux fins de consultation ultérieure.

Le support d'arbre est très facile à utiliser. En suivant les consignes de base mentionnées ci-dessous, vous passerez un Noël magique avec votre arbre de Noël. Le support d'arbre peut être utilisé avec des arbres dont la hauteur ne dépasse pas 11 1/2 po (3,5 m) et le diamètre du tronc 5 1/5 po (13,2 cm). Tient fermement un arbre d'un poids de jusqu'à 49,9 kg (110 lb). Le support d'arbre est utilisable uniquement à l'intérieur. L'arbre doit être inséré et le support manipulé par des adultes uniquement. L'arbre de Noël doit être coupé horizontalement (coupe droite) et les 12 po (30 cm) de la partie inférieure du tronc doivent être exempts de branches avant que celle-ci ne soit insérée dans le support. Il est recommandé de placer le support sur une surface protégée.

ATTENTION : Les éléments retenant les ressorts sont dotés de capuchons protecteurs afin de prévenir les blessures causées par les côtés coupants des ressorts. Ces capuchons doivent être retirés avant de commencer à utiliser le support. Si le dispositif de fixation n'est pas en position START, les ressorts doivent être inclinés vers l'intérieur et tournés dans le sens des aiguilles d'une montre en même temps que l'anneau pivotant (auxquels ils sont reliés), jusqu'à ce qu'ils soient en position START. Lorsque vous manipulez les éléments retenant les ressorts, assurez-vous de toucher uniquement la partie en plastique afin d'éviter toute blessure.

ASSEMBLAGE :

1. Avant d'assembler l'arbre, assurez-vous que le dispositif de fixation est en position START, comme illustré.
2. Insérez l'arbre dans le support jusqu'à atteindre le dessus de la tige métallique, placée dans la partie inférieure du réservoir d'eau.
3. Ajustez la position verticale de l'arbre. Soulevez l'arbre de 1 à 1 1/2 po (3 à 4 cm).
4. Enfoncez l'arbre dans le support en veillant à ce que la tige métallique rentre dans la base du tronc.
5. Après avoir érigé votre arbre de Noël, remplissez le réservoir d'eau. Le réservoir peut contenir jusqu'à 1,58 gal (6 L) d'eau. Remplissez-le régulièrement pour conserver toute la fraîcheur de votre arbre durant les Fêtes. Si vous remplissez trop le réservoir, l'excédant d'eau sera déversé dans la rainure située à la base du support.

POSITION DE DÉPART



EXTRACTION



REMOVAL:

1. Après les Fêtes, il est très facile d'extraire l'arbre. Tenez l'arbre d'une seule main, placez votre pied sur le creux situé à la base du support, comme illustré. Faites tourner l'arbre dans le sens inverse des aiguilles d'une montre, comme indiqué par la flèche (OPEN). Cela libérera les ressorts de fixation de l'arbre. Vous pouvez maintenant extraire l'arbre en le tirant vers le haut.
2. Le support peut être nettoyé à l'aide d'un nettoyant ménager doux.

⚠ ATTENTION: LE SUPPORT COMPORTE DES LAMELLES TRANCHANTES MANIPULEZ-LE AVEC SOIN ET TENEZ-LE HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. NE LE SAISSEZ PAS PAR LES LAMELLES. LORSQUE VOUS NE L'UTILISEZ PAS, RANGEZ-LE DANS UN ENDROIT SÛR. TOUT USAGE OU TOUT CONTACT INAPPROPRIÉ PEUT ENTRAÎNER DES BLESSURES. SI LA LAMELLE SE COINCE LORS DE L'AJUSTEMENT, FAITES PREUVE DE PRUDENCE POUR LA DÉGAGER. N'UTILISEZ PAS CET ARTICLE S'IL EST ENDOMMAGÉ, CASSÉ OU SI LES LAMELLES SONT DÉLOGÉES.

Cet article comprend une garantie de trois (3) ans contre les défauts de fabrication et de matériau(x). Noma Canada consent à remplacer l'article défectueux sans frais au cours de la période de garantie convenue s'il est retourné au magasin où vous l'avez acheté accompagné de la preuve d'achat. Exclusion : usure ou bris causés par un usage abusif ou inapproprié.

FABRIQUÉ EN CHINE
Importé par Noma Canada
Toronto, Canada M4S 2B8